
Referat fra Slack-diskusjon for Fondsstyret

Tilstede: Per, Eirik, Magnus, Elsa, Kristine, Kristian
Fraværende: ingen

Diskusjon på Slack for Kultkom startes: 17.10.22

Referat:
- Søknad:

o Kultkom søkte om 82kr til premie for Mariokart turnering
- Inhabilitetsvurdering

o Per anser seg som inhabil ettersom han er direkte med på arrangeringen av
arrangementet.

o Alle andre anser seg som habile.
- Diskusjonsdel:

o Ettersom summen var såpass lav var det ingen diskusjon om hvorvidt vi skulle
finne et billigere alternativ.

o Følgende er en rekke hovedargumenter for og imot.

▪ Argumenter for:

● Jeg tenker det skaper bedre engasjement hvis det er en
premie, kan gjøre at flere kommer på senere arrangementer.

● Siden dette er et engangsarrangement tror jeg ikke det går
under daglig drift.

● Der er en ganske liten søknadssum, så tror ikke det blir så
mye penger per person på arrangementet.

● Kultkom er en ganske stor interessegruppe

▪ Argumenter mot:

● Siden det er internt arrangement, er det ikke åpent for alle
nablakomponenter.

● Dersom det «sprer seg» at det har blitt innvilget penger til
det, kan det hende det kommer man slike søknader og da er
det ikke sikkert alle kan innvilges og det vil da bli vanskelig å
forsvare.

● dette er daglig drift, andre komiteer arrangerer også
konkurranser der de selv må finansiere premier (kjelleren,
arrkom, redaksjonen etc.)
det er fullt mulig å søke om midler fra eksterne sponsor- og
støtteordninger, som støtter daglig drift.

- Avstemning:
o Etter diskusjon og avstemning fra de fem fortsatt habile medlemmene endte

det med.
o FOR: 2
o MOT: 3
o Endte med at søknaden ikke ble innvilget.


